
تلـویزیــون
محمودپاکنیت:

سر صحنه »نوار زرد ۲« هستم
محمود پاک نیت با اشاره به حضورش در 
سریال »نوارزرد۲« بیان کرد که این مجموعه 
قصه ای پلیسی و جذاب دارد. محمود پاک 
نیت بازیگر سریال »کهنه سوار« که این 
روزها از شبکه آی فیلم روی آنتن می رود 
و از ساخته های اکبر خواجویی بوده است، 
بیان کرد: سریال »کهنه سوار« از آن کارهای 
نوستالژیک است که خاطرات خیلی خوبی 
از آن دارم. آن زمان جوان تر هم بودیم و 
انرژی بیشتری داشتیم. کار برای من ارزش 
بیشتری داشت به خصوص که با بزرگانی مثل 
مرحوم محمدعلی کشاورز و زنده یاد حمیده 
خیرآبادی همکار بودیم. آن زمان عشق و 
علاقه خاصی به کار داشتیم، البته نه اینکه 
علاقه کم شده باشد اما آن زمان جوان بودیم 
و در یک جمع با حضور بزرگان کار می کردیم 
و همین موضوع خیلی برایمان اهمیت داشت 
و انگیزه می داد. پاک نیت درباره فضای این 
سریال که به ورزش کشتی می پرداخت و 
علاقه خودش عنوان کرد: هم به کشتی علاقه 
دارم و هم به والیبال. فوتبال را هم دوست 
دارم اما در حد یک تماشاگر. در دوران کودکی 
یکبار در بازی فوتبال توپ به بینی ام خورد و 
باعث خونریزی شدید و شکستگی شد و از آن 
زمان دیگر قید بازی فوتبال را زدم و ترجیح 
دادم در حد یک تماشاگر باقی بمانم. وی با 
اشاره به خاطره ای از همکاری با کارگردان 
»پدرسالار« اظهارکرد: برای بازی در سریال 
»پدرسالار« بین شیراز و تهران در رفت وآمد 
بودم.  مرحومه حمیده خیرآبادی در زمان 
تصویربرداری »پدرسالار« وقتی فهمید که 
همسرم هم بازیگر است به اطلاع مرحوم 
آقای خواجویی رساند. آقای خواجویی گلایه 
کردند که چرا زودتر نگفتی و خانم صبرکن 
می توانست نقش یکی از دختران پدرسالار را 
بازی کند اما خوب من از آشنابازی خوشم 
نمی آید و دلم نمی خواهد چون خودم در 
یک سریال هستم همسرم هم حضور داشته 
باشد، مگر اینکه خواست کارگردان بر این 
باشد. آقای خواجویی حتی می گفتند می شود 
بچه ها هم بیایند و همگی در یک خانه ساکن 
شوید، اما در نهایت امکانش فراهم نشد. البته 
خودم هم دوست نداشتم به واسطه من نقشی 
به همسرم داده شود. وی درباره فعالیت 
این روزهایش گفت: در سر صحنه سریال 
»نوارزرد۲« به کارگردانی آقای سروش 
محمدزاده هستم. کار پلیسی جذاب و خوبی 
است که سری دومش ساخته می شود. البته 
تمامی عوامل این سریال از جمله بازیگرانش 
همه عوض شده اند و گروه جدیدی سری دوم 
را می سازند. برای بازی در سریال »تب تاب« 
به کارگردانی آقای داریوش مختاری هم 
قرارداد دارم که قرار است به زودی بازی ام 

آغاز شود.

گالری هنــرهای ایده این پنجشنبه 
)چهارم آذرمــاه( مجلس یادبودی به یاد 
هنرمند فقید عرصه کاریکاتور و هنرهای 
تجسمی، »کامــبیز درمبخش« برگزار 
خواهد کرد. این بــرنامه با حضور جمعی 
از هنرمندان عرصــه هنرهای تجسمی 
نظیر جمال رحمتــی، کیارش زندی، 
داوود شهیدی، کامبیز صبری، احمد 
عربانی، جواد علی زاده، کیومرث کیاست 
و... برگزار خواهد شد. زمان برگزاری 
این نشست، پنجشنبه )چهارم آذرماه( 
ساعت ۱۷ در گالری ایده به نشانی خیابان 
کریمخان زند، خیابان سنایی، خیابان 
هجدهم، شماره ۲۶ خواهد بود. علاوه 
بر این، جمعه ۵ آذرماه نیز تعدادی از 
آثار کامبیز درم بخش در گالری ایده به 

نمایش گذاشته خواهد شد.

شبی به یاد 
»درمبخش«

چهارصــدوهفتاد و نهمــین برنامه 
»سینماتک« خانه هنرمندان ایــران 
به بزرگداشت هشتادوچهارمین زادروز 
استاد علی اکبر صادقی طراح، نقاش و 
انیماتور برجسته اختصاص می یابد.  
)دوشنبه یکم آذر( در برنامه »سینماتک« 
خانه هنرمندان فیلم های »گلباران«، 
»هفت شهر«، »ملک خورشید«، »من 
آنم که...«، »رخ« ساخته علی اکبر صادقی 
و مستندهای »استاد« ساخته رضا سیاح 
و »نقش مانــدگار؛ علی اکبر صادقی« 
محصول فرهنگسرای ملل نمایش داده 
می شوند. این برنامه با پخش سخنانی از 
مسعود کیمیایی، ابراهیم حقیقی، احمد 
عربانی و علی بوذری همراه خواهد بود. 
این برنامه از ساعت ۱۷و30 روز دوشنبه 

برگزار خواهد شد.

بزرگداشتی برای 
»علی اکبر صادقی«

رو بــه رو
هرمزشجاعیمهر:

صداوسیما با مردم رفیق باشد
مجری باسابقه صداوسیما خطاب به رئیس و مدیران 
جدید صداوسیما گفت: نگاه مستقیم تان به مردم باشد و نگاه 
غیرمستقیم تان به مدیران، وزرا و وکلا و بقیه افرادی که توقعاتی 
از سازمان دارند. هرمز شجاعی مهر درباره تغییراتی که انتظار 
می رود با آمدن رئیس جدید سازمان صداوسیما در این رسانه 
ایجاد شود، عنوان کرد: هنوز تغییری به وجود نیامده است اما 
احساس می کنم که دارند این تغییر را به وجود می آورند. اراده ای 
وجود دارد که آرام آرام این تغییر را ایجاد کند که به مردم 
نزدیکتر شویم و حرف مردم در تلویزیون بیان شود. از جمله 
اینکه در برنامه »سیمای خانواده« مسائل و موضوعاتی مطرح 
شود که مورد توجه مردم است. او افزود: در برنامه ای که من در 
آن کار می کنم و تخصص دارم، یعنی برنامه  »سیمای خانوده«، 
این اتفاق دارد می افتد؛ از مدت ها قبل هم این اتفاق داشت 
می افتاد. اما گاه کمرنگ تر می شد و گاهی پررنگ تر. در طول 
تاریخ تولید و پخش سیمای خانواده، گاه به مردم نزدیکتر 
شدیم؛ به زبان مردم، به درد دل های مردم و به حرف های 
مردم و گاهی هم کمی دورتر می شدیم. اما در موقعیت تازه ای 
که به وجود آمد من احساسم این است که داریم به این سمت 
می رویم که حرف مردم را بزنیم، بی پرده تر با مردم سخن بگوییم 
و به مردم نزدیکتر شویم. شجاعی مهر در پایان در پاسخ به این 
سوال که توصیه اش به عنوان یکی از باسابقه های تلویزیون به 
پیمان جبلی؛ رئیس صداوسیما ـ چیست؟ گفت: می خواهم 
بگویم نگاه مستقیم شان به مردم باشد و نگاه غیرمستقیم شان به 
مدیران، وزرا و وکلا و بقیه افرادی که توقعاتی از سازمان دارند. 
آنچه که برای ما مهم است، مردم، خواست مردم و حرف مردم 
است. مردم خیلی خوشحال می شوند وقتی حرف هایشان 
بی هیچ پرده ای در تلویزیون بیان شود و درددل هایشان عنوان 
شود. مردم صداوسیما را یار و رفیق خودشان می بینند باید به 

این رفاقت بیشتر توجه کنند.

کوتــاه
ترکیب مدیران خانه سینما تکمیل شد

مجمع عمومی خانه سینما با حضور ۲۱ صنف برگزار و ترکیب 
نهایی هیات مدیره این صنف سینمایی به همراه اعضای علی البدل 
مشخص شد. این مجمع عمومی به ریاست محمدرضا موئینی، 
نایب رئیس محمدرضا منصوری، سحر مصیبی به عنوان منشی 
جلسه و جمال خندان وکیل خانه سینما و با حضور حبیب 
ایل بیگی معاون نظارت و ارزشیابی به عنوان نماینده سازمان 
سینمایی برگزار شد. روانبخش صادقی به عنوان دبیر هیات مدیره 
گزارش عملکرد هیات مدیره را برای مجمع قرائت کرد و صنوف 
حاضر پرسش های خود را مطرح کردند و هیات مدیره به این 
سوال ها پاسخ داد. کامران ملکی بازرس هیات مدیره خانه سینما 
نیز گزارش بازرس را ارائه کرد و گزارش وی به تصویب مجمع 
عمومی رسید. پس از آن نامزدهای علی البدل هیات مدیره اعلام 
و رای گیری صورت گرفت و عبدا... اسفندیاری به عنوان عضو 
علی البدل دوم هیات مدیره انتخاب شد و از میان نامزدهای بازرسی 
سهیل رحیمی محمدی به عنوان بازرس اصلی و مسعود شرفی کیا 

به عنوان بازرس علی البدل از سوی مجمع برگزیده شدند.
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رهبر ارکستــر سمفونیک تهران 
گفت: به نظر من برگـزاری جشنواره 
موسیقی فجر طی سه مــاه آینــده 
می تواند بهترین شروع برای بازگشایی 
سالن های موسیقــی و کنســرت ها 
افزود:  باشد. لوریس چکناواریان 
خوشبختانه این روز ها با توجه به اینکه 
شاهد کمرنگ ترشدن بیماری کرونا 
هستیم، من هم بهصورت جدی تری 
فعالیت های موسیقیایی را پیگیری 
می کنم و امیدوارم هرچه سریعتر 
بتوانم به صورت رودررو با مخاطبان 
را  کرونا  کنم. وی  برقرار  ارتباط 
فرصتی برای تفکر بیشتر دانست و 
اعلام کرد: طبیعتا نه تنها کرونا بلکه 
هیچ بیماری برای انسان خوشایند 
نیست، همه ما ناراحت و غمگین از 
درگذشت بسیاری از عزیزانمام براثر 

این بیمــاری هستیم، اما حال باید 
به این فکــر کنیــم که چگونه آینده 
را رقم بزنیم. رهبر ارکستر ملی ایران 
در همین رابطه ادامه داد: کرونا به 
هنرمندان این فرصت را داد که دو سال 
تنهایی و کم کاری بیشتری را تجربه 
کنند، این تنهایی اگر منجر به تفکر و 
خلاقیت آثار هنرمندان شود می توانیم 
از کرونا به عنــوان یک فرصت خوب 
نام ببریم. شخصا طی ایــن دو سال 
بیش از گذشته مطالعه داشتم، سعی 
کردم تا از تک تک دقایق خانه نشینی 
استفاده کرده و خودم را به روز کنم. 
وی عرصه موسیقی را عرصه خلاقیت 
و همگام شدن با جامعه خواند و افزود: 
ما به عنوان هنرمند باید همواره به روز 
باشیم، نبــاید از هنر جهانی بی خبر 
بمانیم، زیرا با توجه به تکنولوژی و 

راه های ارتبــاط جمعــی جوانان 
می توانند به راحتی هر نوع موسیقی 
در جهان را گوش کنند، به همین دلیل 
ما باید سلیقه جوانان را شناسایی کرده 
و در جهت تقویت آن قدم برداریم. 
چکناواریان در همین راستا افزود: 
وقتی من به عنوان هنرمند در جریان 
موسیقی روز دنیا باشم، می توانم 
اصالت موسیقی ایرانی را همگام با 
رشد و توسعه موسیقی جهانی پیش 
ببرم، تا از این را با نسل جوان ارتباط 
برقرار کنم، این اتفاق مهمترین چیزی 
است که هنرمندان باید به آن فکر 
کنند. وی با اشاره به بازگشایی سینما 
و تئاتر اضافه کرد: خوشبختانه حال 
که سینما و تئاتر در پی فراگیری 
واکسیناسیون کرونا بازگشایی شده اند 
حال وقت آن رسیده که به بازگشایی 

کنسرت ها نیز فکر کنیم، به نظر من 
برگزاری جشنواره موسیقی فجر طی 
سه ماه آینده می تواند بهترین شروع 
برای بازگشایی سالن های موسیقی 
و کنسرت ها باشد. هرچند همه ما 
می دانیم که نباید بیماری کرونا را 
آسان بگیریم و نیاز داریم تا حتی اگر 
همچون  شدند  بازگشایی  سالن ها 
نکات بهداشتی و پروتکل ها را رعایت 
کنیم. چکناواریان با اشاره وضعیت 
خوب جسمانی خود خاطرنشان کرد: 
خوشبختانه مشکل خاصی ندارم و با 
توجه به کمرنگ شدن بیماری کرونا 
برای بازگشت به صحنه موسیقــی 
مشتاق هستم، این امیــدی بــزرگ 
برای همه هنرمندان عرصه موسیقی 
است که بتوانند باردیگر مخاطب را 

از نزدیک همراه با خود داشته باشند.

بهروز شعیبی تاکید می کند که نسخه سریالی 
»روز بلوا« با آنچه در جشنواره فجر دیده شده 
متفاوت است و این اتفاق جزو معدود تجربه های 
خوب بین فیلم هایی خواهد شد که به سریال تبدیل 
شده اند. این کارگردان سینما توضیح داد: نسخه 
اولیه فیلم »روزبلوا« نسبت به آنچه در جشنواره 
فجر سال ۱398 نمایش داده شد، طولانی تر بود و 
با توجه به اوضاعی که در این دو سال برای اکران 
پیش آمد، تصمیم گرفتیم نسخه کامل را دوباره 
تدوین کنیم. وقتی نسخه طولانی آماده شد متوجه 
شدیم می تواند به یک سریال برای شبکه نمایش 
خانگی تبدیل شود.  شعیبی با اشاره به اینکه برخی 
سکانس هایی که در سریال دیده خواهد شد اصلا 
در نسخه سینمایی نیست، ادامه داد: مجموع تمام 
این شرایط در کنار اقبالی که مردم به سریال های  
شبکه نمایش خانگی نشان داده اند باعث شده الان 

از انجام این کار رضایت داشته باشم به خصوص آنکه 
»روزبلوا« را خیلی دوست دارم چون در کارگردانی 
و روایت قصه، نسبت به کارهای قبلی ام تجربه 
متفاوتی برایم بود. شعیبی که فیلم جدیدش یعنی 
»بدون قرار قبلی« را برای جشنواره فجر امسال آماده 
می کند، اضافه کرد: در این چند ماهی که روی نسخه 
سریال »روزبلوا« مشغول کار هستیم، به نظرم آمد 
که جزو معدود تجربه های خوب بین فیلم هایی باشد 
که نسخه سریال دارند چون ویژگی مهمش در این 
است که از ابتدا با کیفیت یک اثر سینمایی ساخته 
شده است. بنابراین در حال حاضر از اتفاقی که پیش 
آمده استقبال می کنم و امیدوارم پخش سریال و بعد 
هم نسخه سینمایی فیلم موفق باشد. وی در پاسخ 
به اینکه آیا قرار است »روزبلوا« در قالب یک نسخه 
سینمایی هم بارگذاری شود؟ گفت: باید ببینیم 
تصمیم دوستان چیست و استقبال مردم از سریال 

چه خواهد بود، فعلا خودم از برنامه ریزی همکاران 
مبنی بر اینکه »روزبلوا« بعداز پخش مینی سریال، 
اکران آنلاین می شود یا در پلتفرم ها بارگذاری خواهد 
شد اطلاع دقیقی ندارم. به هرحال ما یک نسخه 
سینمایی از آنچه در جشنواره فجر نمایش داده شد 
در اختیار داریم که در روایت و قصه گویی با نسخه 
سریال فرق دارد و تصمیم گیری درباره اینکه بعدا 
آن نسخه چطور ارائه خواهد شد برعهده همکاران 
در سازمان »اوج« و »نماوا«ست. شعیبی بیان 
کرد:  وقتی از فیلمسازی و شکل متفاوت آن یعنی 
سریال سازی صحبت می کنیم برای خود من تفاوتی 
ندارد که سینما باشد، یا تلویزیون و پلتفرم، چون 

همه این مجموعه ها را زیرپرچم کشورم می دانم.

بهروزشعیبی:

نسخه سریالی »روز بلوا« متفاوت است

لوریسچکناواریان:

 جشنواره می تواند 
شروعی برای برگزاری 

کنسرت ها باشد


